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آیت الله صانعی در مصاحبه با نیویورک تایمز:

میتوان با "اسرائیل" کنار آمد اگر باورهای خطرناکش را کنار بگذارد! / ایران و آمریکا از هم بگذرند .
 آیت الله صانعی در گفتگو با خبرنگار روزنامه نیویورک تایمز گفت: معتقدم امروز دولتمردان ایران و

آمریکا و سایرین با هم از هم بگذرند و دوستانه زندگی کنند.

      

  

آیت الله صانعی در گفت و گو با خانم کارول جاکومو خبرنگار روزنامه نیویورک تایمز در پاسخ به پرسش
خبرنگار این روزنامه در باره توافق هسته ای و بهبود روابط ایران و امریکا، پاسخ داد: «نظر آن ها که

سیاست را خوب می فهمند، این است که باید انجام شود. دشمنی خوب نیست و نتیجه ای ندارد.»

  

این مرجع تقلید با اشاره به درگذشت نلسون ماندلا رهبر فقید آفریقای جنوبی و تجلیل رهبران دنیا از
ایشان، گفت: «من امیدوارم که رهبران دنیا همانگونه که در مراسم تشیع آقای ماندلا حاضر شدند و

اینگونه به او احترام گذاشتند به کار او نیز احترام بگذارند، یکی از کارهای ارزنده او این بود که وقتی آزاد
شد از همه آن هایی که در حق او ظلم کرده بودند گذشت اما به شرط آن که به مردم بگویند چه ظلم

هایی در حق او و مردمش کرده اند. امروز هم معتقدم دولتمردان ایران و آمریکا و سایرین با هم مطابق
آنچه گفتم از هم بگذرند و دوستانه زندگی کنند.»

  

آیت الله صانعی با بیان اینکه رمز موفقیت دولت دکتر روحانی این است که پایگاه اجتماعی خود را حفظ
کند، افزود: «طبیعی است که اگر زمینه ای فراهم شود که مردم و نخبگان بتوانند خواسته های خود را

ابراز کنند دولت می تواند افکار عمومی را جذب کند و تا دولت در جذب افکار عمومی توفیقی به دست
نیاورد نمی تواند کار کند.»
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ایشان در عین حال اظهار امیدواری کرد که دولت جدید با جذب افکار عمومی بتواند بخشی از آن آسیب
ها را جبران نماید اگرچه کار مشکلی است.

  

این مرجع تقلید در پاسخ به سؤالی در خصوص ماهیت گروه های خودسر گفت: «ماهیت گروه های
خودسر، نامشخص و نامعلوم است اما آنچه مسلم است این است که این ها بدون تشکیلات و پشتیبانی
برخی اقتدارگرایان نمی توانند کاری انجام دهند این ها نه تنها متعرض خانه و دفتر ما شدند بلکه متعرض

محله ها و خانه های دیگر و شخصیت های سیاسی و مقامات کشوری هم شدند اما من امیدوارم در
دولت دکتر روحانی دیگر این اتفاقات رخ ندهد.»
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